



Protokoll fört vid medlemsmöte 3
LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2025-05-15, 18:30 - 21:00
Plats LUDD
Kallade Styrelsen 2024/2025
För kännedom Medlemmar & Revisor
Närvarande Johan Hynell Ordförande
Carl Weldes PR-Ansvarig
4 övriga medlemmar.

Ordförande
Johan Hynell

Sekreterare
Pontus Asservik

Justerare 1
John Kågström

Justerare 2
Hugo Jardmo

1 Mötets högtidliga öppnande

Johan Hynell förklarar mötet öppnat kl 18:37.

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Johan Hynell valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Pontus Asservik valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

John Kågström och *Hugo Jardmo* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Kallelsen har skickat i tid (14 dagar innan), tagit emot motioner 7 dagar innan. Bilagor har ej skickats ut, var ej färdiga i tid.

Medlemsmötet förklarades behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar.

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes

Rasmus Bengtsson yrkar på

att Inkludera budget och verksamhetsberättelse som bilaga

Mötet finner bifall.

3 Rapport från styrelsen

Vi har inte så mycket att rapportera. Handelsbanken har vi inte fått ut än. De vill ha utdrag från Swedbank först. Vi glömde budgettera för bankavgifter på drygt 5k. Det kan göras via ett yrkande under mötet. Får hoppas på att någon yrkar om detta.

3.1 Ekonomisk rapport

Bokföringen är gjord upp till i förrgår. Många har skulder på Bosch, betala gärna detta ty vi är back för året. -53 000 för året. Mycket har köpts in för lokalen. Det största köpet var switchar för lokalen och dörrsystemet. Material till bar, färg osv osv. Switcharna har inga fläktar så de är rätt tysta.

Var är baren? -antonN

Häng dig själv - Jardmo

4 Rapport från revisor

Styrelsen har inte skött sig- Bengtsson

Skulle du säga att du är shadow government? -antonn

Jag vet inte vad du snackar om...- Bengtsson

Någon mer rapport? -jH

Nej -Bengtsson

5 Behandling av motioner och propositioner.

5.1 Inga inkomna motioner eller propositioner

6 Uppdatering av LUDD:s mål och visioner

Vi vill inte uppdatera något.

Vad är LUDDs mål?? - John Kågström

Föreningen och dess styrelse ska verka för att LUDDs medlemmar ska vara informerade om att de har maken över föreningen. Föreningen ska sträva efter att medlemsmöten har deltagarantal på minst 30 pers. Vi ska ha en medlemslokal. Alla aktiva medlemmar för LUDD ska vara bekväma med att installera och använda ett Linux baserat system.

Fredrik Falk dök upp på mötet.

Diskussion: Vi borde lägga till att vi borde vara aktivt hatiska mot Windows användare. - Antonn

Vill vi göra något med denna punkten? -jH Mötet tycker nej, går vidare till nästa punkt.

7 Fastställande av budget och medlemsavgift för nästkommande verksamhetsår

Höja medlemsavgiften till 175kr. Se bilaga för budget.

Diskussion: Vi lär lägga till 5000kr för Visma per år. Banken är ungefär 2000 per år. Tacophestens biljetter blir dyrare vilket förklarar den lägre budgeten för den kostnaden.

Hackathon får vi spons för så det är lungt. Förhoppningsvis +-0. Ifall den dyker upp under året så gör den det.

Vi har haft sponsring i år. Mest får vi prylar som går till medlemmar, ex priser för tävlingar osv.

Vill vi öka 5400 till 15k för underhåll av lokal? - Rasmus Bengtsson

5400 är nu på 11k då ingår Visma för x antal tusen. 7200 är resultat. Ska vi ta lite från det för att höja förbrukning? Rasmus Bengtsson

Rasmus Bengtsson yrkar om att lägga till 4000kr till 4200 för kaffe. Lägga till 2500kr på 6500 för övriga externa tjänster(banken).

Finner bifall.

8 Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen 2023/2024

Bengtsson tar ordet, se bilaga verksamhetsberättelse.

Diskussion: Bokslutet är spikat och klart. Ingen lokal under året. Några kurser som gick bra men inga avancerade kurser. Medlemsmöte och tacophaesten. DLL. Lokalen blev försenad. DH3 driftsattes. Fick T1.5 istället för T2 ty typ samma lokal. Vi gjorde vad vi kunde och vi fick en lokal i slutet av året.

Rasmus Bengtsson yrkar på ansvarsfrihet till styrelsen 23/24.

Fredrik Falk ändringsyrkar på att ge alla ansvarsfrihet förutom *William Poromaa*

Ligger protokollen uppe? -jH

Nej, men alla är påskrivna - *Rasmus Bengtsson*

Mötet beslutade

att att ge ansvarsfrihet till hela styrelsen 23/24 förutom *William Poromaa*.

9 Övriga frågor.

9.1 Något övrigt.

LUDD är rätt coolt - *Jardmo*

Jag fick den bästa rocken - Alla i nya styrelsen

Tagga våfflor - *Johan Hynell*

10 Mötets högtidliga avslutande

Johan Hynell förklarade mötet avslutat 19.22.